
Referat 28. november 20:00 
Agenda Styremøtet : 

o Økonomi- Ok på økonomisiden, resterende av lånte penger ikke innbetalt, vurdere å sette inn 
pengene på høyrente for å få opp rente på innskudd, da kostnadene ikke er beregnet på 
Strabo garasje ennå. 

1. Status regnskap 
2. Utestående – Ok fått inn det vesentlige 
3. Pågående og planlagte søknader om støtte til garasje, Strabo – sebastian og Lennart 

på saken, maritim stiftelse på nyåret. 
4. prosjektet  og andre saker 

2. Evaluering Lotteri høst 2023 -bra inntjening til relativt lite innsats, klapp til Roger og Lennart.  

4. Status garasjeprosjekt- Lagt litt på is, kulda kom før støpen ble gjort. Taes opp igjen så fort 
mildværet kommer. 

5.      Status Straboprosjektet- På gang 

1. Teknisk- Tommy lager seg oversikt 
2. Seil og tau- Bjarte ikke igang 
3. Innredning- Bjørnar igang 
4. Stålarbeid- ikke påbegynt 
5. VVS- delvis i gang k og b 

6.      Planer 

1. Juleavslutning og oppstart-  
2. Kontaktseminar 
3. Dato for Årsmøte-Det ble besluttet å gjøre litt mer ut av årsmøtet, kake årsfest i 

forkant, dato 26 feb kl 1900 
4. Vi holder Emnekurs og Sjøpeff når? – Avtales med Søgne. 
5. Fantetokt til Farsund 
6. Korpsleir Lista(vi har seilaktiviteter) 
7. Seiling til Roverway og eventuell deltagelse for våre Rovere 
8. Annet som bør på kalenderen?- Vintertur til Gautestad 16-17 mars, vandrere, 

stifinnere og rovere 

9. Status Flekkerøy Elektro & Co sponsing av div ENØK tiltak på Speiderhuset-Terje Har hatt mye 
og gjør, hjertestater montert, registreres på kart av Bård,, ny brannvarsler blir montert i 
desember av Terje 

12. Eventuelt 

o Smul leir 14-16 juni 
o Smul konkuranse 4 mai 
o Patruljekonk 19-21 apr. 
o Ny bereder montert 
o Utlån til skolen- styret mener at vi må ha noe tilbake, vask f eksempel 

 Dato neste styremøte- 23 jan kl1900. Roger ordner en kake og tar med dugnad senior. 

Referent: Karsten Baldersheim Nilsen 


